
Zápis ze zasedání Valné hromady občanského sdružení Bratr Kálef 
konané 17. března 2013 v Jihlavě 

 
Na valnou hromadu Bratra Kálefa (dále také VH BK) dorazilo 14 účastníků (viz prezenční listina), z nichž 12 účastníků jsou 
členové Bratra Kálefa s hlasovacím právem. 
Zapisovatelem byl zvolen Tomáš Volf, ověřovateli byli zvoleni Petr Haška a Dan Šimek. 

Přílohy 

• Zpráva o činnosti 2012, Finanční zpráva 2012, Zpráva revizní komise za roky 2011 a 2012 

• Plán činnosti 2013, Rozpočet 2013 

• Návrh stanov 

Program 

1) Zahájení a prezence 

2) Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

3) Seznámení s možností členství v Radě dětí a mládeže kraje Vysočina 

4) Zpráva o činnosti – výroční zpráva, revizní zpráva a finanční zpráva 2012 + revizní zpráva 2011 

5) Diskuze a schválení zpráv 2012 

6) Plán činnosti pro rok 2013, návrhy, rozpočet na rok 2013 

7) Diskuze a schválení návrhů pro rok 2013 

8) Volba 2. náhradníka do výboru BK 

9) Návrh na úpravu stanov 

10) Různé, diskuze a závěr 

Seznamení s možností členství v Radě dětí a mládeže Kraje Vysočina 

Jan Burda z Rady dětí a mládeže Kraje Vysočina Valnou hromadu BK seznámil s výhodami členství v Radě dětí a mládeže 
Kraje Vysočina. Pohovořil o webovém katalogu „Tábory na Vysočině“ (http://tabory-vysocina.cz), o projektech „Malá 
energetická akademie“ a „Volný čas není nuda“. Členství v Radě dětí a mládeže kraje Vysočina obnáší podat přihlášku 
do sdružení a zaplatit členský poplatek 500 Kč za rok. 

Revizní zpráva za rok 2011 

Revizní zpráva za rok 2011 byla dodána Valné hromadě BK. Revizní komise neměla větší výhrady k vedení ani 

hospodaření BK, výhrady byly pouze k evidenci a inventarizaci majetku. 

Zpráva o činnosti za rok 2012 

Jan Tkadleček seznámil účastníky se změnou sídla občanského sdružení Bratr Kálef a s jednotlivými body ze Zprávy 
o činnosti Bratra Kálefa za rok 2012. Jan Keřkovský a Jakub Liška podali stručné informace z obou běhů letních táborů 
Bratra Kálefa. Ruth Šormová stručně pohovořila o Semináři pro učitele NŠ, který se uskutečnil 1. září v Jihlavě, dále Jan 
Tkadleček informoval o Jarním dni rodiny konaného 19. května v Horních Dubenkách. Jakub Liška a Ruth Šormová podali 
bližší informace o Zpravodaji Bratra Kálefa. Jakub Liška sdělil informace o brigádách mládeže - za letní brigádu v CHKO 
získal Bratr Kálef 17,5 tisíc Kč. Miki Erdinger pohovořil o dotacích. 

Revizní zpráva za rok 2012 

Valná hromada BK dostala k dispozici také zprávu revizní komice o výsledku kontroly hospodaření za rok 2012. Bratra 
Kálefa čeká velký úkol v podobě evidence a inventarizace majetku. 

Finanční zpráva za rok 2012 

Alice Svobodová vysvětlila přítomným účastníkům Valné hromady BK jednotlivé položky finanční zprávy. Závazky vznikly 
nedopatřením, kdy nebyl uhrazen tisk za Zpravodaj, závazky však již byly zaplaceny. Účet Bratra Kálefa zatím nebyl 
převeden k jiné bance kvůli několika problémům, které nastaly (neplatný občanský průkaz, změna sídla, potvrzení 
předsedy pro banku od Valné hromady BK). Valná hromada Bratra Kálefa tímto potvrzuje, že Jan Tkadleček, bytem 
Vrchlického 1, 58601 Jihlava, byl Valnou hromadou bratra Kálefa konanou 11. března 2012 zvolen řádným předsedou 
občanského sdružení Bratr Kálef. 



Diskuze a schválení zpráv za rok 2012 

Zpráva o činnosti by měla být doplněna také o činnostech v místě působení podpůrných členů. 
Petr Haška vznesl dotaz ohledně táborového vybavení Bratra Kálefa, které se momentálně nevyužívá kvůli pronájmu 
cizího tábořiště. Ještě letošní rok zůstane vybavení nevyužité, příští rok zatím není jasné, jestli bude možné táborové 
vybavení Bratra Kálefa. Na toto téma proběhla rozsáhlá diskuze společně s diskuzí ohledně správy tábořiště v budoucích 
letech. Toto téma bude výbor nadále řešit na svých jednáních, kde se pokusí vyřešit otázky údržby a správy tábořiště. 
Dále proběhla diskuze ohledně pohledávek za členské poplatky u podpůrných členů. 
Zpravodaj Bratra Kálefa se vydává v nákladu 500 kusů. Petr Haška se pokusí zjistit, zda se nepodaří vyjednat levnější tisk 
u jiného vydavatele. 
Finanční zpráva za rok 2012 byla Valnou hromadou Bratra Kálefa schválena většinou členů (pouze jeden se zdržel) s tím, 
že zisk bude využit na pokrytí ztrát z loňských let. 
Revizní zpráva za rok 2012 byla Valnou hromadou Bratra Kálefa schválena jednohlasně, Valná hromada Bratra Kálefa 
bere na vědomí nutnost provedení evidence a inventarizace majetku. Výbor Bratra Kálefa byl Valnou hromadou BK 
pověřen vyřešením evidence a inventarizaci majetku – Valná hromada BK pověření schválila jednohlasně. Revizní zpráva 
za rok 2011 byla Valnou hromadou BK taktéž jednohlasně schválena. 
Zpráva o činnosti za rok 2012 byla schválena s tím, že bude doplněna o činnostech v místě působení podpůrných členů. 

Plán činnosti na rok 2013 

Plán činnosti bude doplněn o činnosti v místě působení podpůrných členů; u plánu činnosti pro rok 2013 bude opraveno 
datum na rok 2013. 
Jarní den rodiny se uskuteční 11. května 2013 ve Velkém Meziříčí, stanové tábory budou opět ve dvou bězích v Křídlech, 
Setkání učitelů nedělních škol proběhne 7. září v Horní Krupé; ostatní činnosti jsou v plánu činnosti na rok 2013. 

Rozpočet na rok 2013 

Alice Svobodová okomentovala jednotlivé položky rozpočtu pro rok 2013.  

Diskuze a schválení návrhů pro rok 2013 

Proběhla diskuze nad rozpočtem. Valná hromada navrhla úpravy rozpočtu, které budou do Návrhu rozpočtu na rok 2013 
promítnuty. Takto upravený rozpočet byl Valnou hromadou BK jednohlasně schválen. Plán činnosti na rok 2013 byl 
schválen jednohlasně všemi přítomnými členy s tím, že bude doplněn a upraven dle informací uvedenými v sekci Plán 
činnosti na rok 2013. 

Doplňující volba 2. náhradníka výboru 

Druhý náhradník, Tomáš Volf, podal ke dni konání této Valné hromady BK svoji rezignaci z důvodu, že ve Výboru BK již 
nezastává žádnou funkci (dříve správa webu). Druhou náhradnicí byla Valnou hromadou BK jednohlasně zvolena Hana 
Valentová z Jihlavy. 

Návrh na úpravu stanov 

Miki Erdinger podrobně seznámil Valnou hromadu BK s návrhem nových Stanov společenství Bratra Kálefa. Valná 
hromada BK navrhla změny, které byly přímo aplikovány do tohoto návrhu. Návrh stanov s provedenými úpravami 
navrženými Valnou hromadou BK byl jednohlasně schválen. 

Různé, diskuze 

Valná hromada BK rozhodla, že se Bratr Kálef stane členem Rady dětí a mládeže Kraje Vysočině. 

Potvrzení Valné hromady Bratra Kálefa 

Valná hromada Bratra Kálefa tímto potvrzuje, že Jan Tkadleček, bytem Vrchlického 1, 58601 Jihlava, byl Valnou 
hromadou bratra Kálefa konanou 11. března 2012 zvolen řádným předsedou občanského sdružení Bratr Kálef, o.s., 
sídlem Vrchlického 1, 58601 Jihlava, IČ 488 98 937. 
 
 
V Jihlavě dne 17. března 2013 
 
 
.................................................     ........................................................................................ 
  Tomáš Volf        Petr Haška, Dan Šimek 
 zapisovatel           ověřovatelé zápisu 


